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OR-RM.0002.13.7.2021 

 

Protokół Nr XLVI/21 

z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 29 września 2021 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza Rady w sesji udział wzięli: 

 

Pan Patryk Mikołajewski    - Burmistrz Koronowa 

Pan Sławomir Marszelski    - I Z-ca Burmistrza Koronowa 

Pan Piotr Kazimierski    - II Z-ca Burmistrza Koronowa 

Pani Alicja Tymek     - Skarbnik Gminy 

Pani Aleksandra Szews    - Sekretarz Gminy 

Pan Rafał Bułka     - Radca Prawny UM w Koronowie 

 

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego 

w Koronowie. 

 

1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

 

Obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył Wiceprzewodniczący Rady  

Miejskiej  w  Koronowie  Pan  Bogusław Guziński.  Poinformował zebranych, że 

obrady  sesji  Rady  Miejskiej  w  Koronowie  są  transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz  nagrania   

z   sesji dostępne  są  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - W związku z pandemią 

koronawirusa, bardzo proszę wszystkich o zachowanie środków ostrożności 

podczas obrad dzisiejszej sesji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

 



2 
 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Proszę o potwierdzenie kworum 

na tabletach.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Pan Bogusław Guziński 

stwierdził prawomocność obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. W sesji 

udział wzięło 19 Radnych na ogólny stan 21 Radnych. 

Nieobecni Radni: Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk, Pani Katarzyna Karwat. 

 

Lista obecności Radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Witam:  

 

1. Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Pana Patryka Mikołajewskiego Burmistrza Koronowa, Zastępcę Burmistrza 

Koronowa Pana Sławomira Marszelskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Piotra 

Kazimierskiego, Skarbnik Gminy Panią Alicję Tymek, Sekretarza Gminy Panią 

Aleksandrę Szews oraz pracowników Urzędu na czele z kadrą kierowniczą 

poszczególnych wydziałów.  

3. A także zaproszonych gości, wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo 

oglądających transmisje obrad sesji.  

 

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  - Przychodzimy do punktu 3 

obrad sesji, do wniosków dotyczących zmiany porządku obrad sesji.  

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Czy są jakieś wnioski o zmianę 

porządku obrad sesji?  

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Pozwolę sobie wystąpić jako 

pierwszy. Wnoszę o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 21. Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko - Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Koronowie, uzasadnieniem jest to, że Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji nie zajęła jeszcze stanowiska w tej sprawie. Z uwagi na potrzebę 

pozyskania dodatkowych wyjaśnień.  
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Kto z Państwa jest za zdjęciem tego punktu z porządku obrad sesji? –  

Za - 19 głosów,  

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk, Pani Katarzyna Karwat. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo. Zatem punkt 

21. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie zostaje zdjęty.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Wnoszę też o zdjęcie 

z porządku obrad sesji punktu 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Koronowa i tutaj uzasadnienie jest 

takie samo.  

 

Kto z Państwa radnych jest za zdjęciem z porządku obrad dzisiejszej sesji punktu 

22.?  

Za-  19 głosów,  

Kto jest przeciw? - 0 głosów,  

Kto się wstrzymał od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk, Pani Katarzyna Karwat. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Zatem zdejmuję ten 

punkt z obrad sesji. Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze wnieść jakieś uwagi 

do porządku sesji? Nie widzę.  

 

W związku z tym porządek obrad sesji po zmianach będzie wyglądał następująco:  

1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Miejskiej.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji.  

4. Przyjęcie protokołów z obrad XLIII i XLV nadzwyczajnej sesji oraz z obrad XLIV 

sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej.  
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6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpretacjach i udzielonych odpowiedziach.  

7. Wręczenie wyróżnień laureatom i finalistom konkursów przedmiotowych w roku 

szkolnym 2020/ 2021.  

8. Informacja z realizacji budżetu Gminy Koronowo za pierwsze półrocze 2021 roku. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Budżetu Gminy Koronowo na rok 2021.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 11 20/15 położonej 

w miejscowości Koronowo stanowiącej własność Gminy Koronowo.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 1849 położonej w miejscowości 

Koronowo stanowiącej własność Gminy Koronowo.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości Witoldowo Drugie (część wsi Witoldowo).  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości Cygański Koniec (Części wsi Nowy Jasiniec).  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości Pod Witoldowo (część wsi Gogolinek).  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej 

nazwy miejscowości Różana (Osada Leśna).  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na 

potrzeby ochrony przyrody w obrębie ustanowionego pomnikiem przyrody drzewa 

gatunku dąb szypułkowy.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia 

regulaminu korzystania z toru rowerowego typu „PUMPTRACK”.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego zmieniającą uchwałę w sprawie obszaru 

chronionego krajobrazu Zalewu Koronowskiego.  
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie.  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Koronowa.  

23. Zapytania, wnioski i informacje.  

24. Składanie interpelacji.  

25. Informacja z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie.  

26. Informacja z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Koronowie.  

27. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  

28. Zamknięcie obrad XLVI sesji.  

 

4. Przyjęcie protokołów z obrad XLIII i XLV nadzwyczajnej sesji oraz z obrad 

XLIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 4, 

przyjęcie protokołu z obrad XLIII i XLV nadzwyczajnej sesji oraz z obrad XLIV sesji 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Kto z Pań, Panów radnych jest 

za przyjęciem protokołu z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie?  

Kto jest za? - 19 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk, Pani Katarzyna Karwat. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Następnie, kto z Pań, 

Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XLV nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie?  

 

Kto jest za? - 19 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk, Pani Katarzyna Karwat. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Kto z Pań, Panów radnych jest 

za przyjęciem protokołu z obrad XLIV sesji Rady Miejskiej w Koronowie?  

 

Kto jest za? - 19 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Pani Katarzyna Szulta-Romaniuk, Pani Katarzyna Karwat. 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 5, 

sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej.  

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Sprawozdanie zostało 

zamieszczone na eSesji. Czy mają Państwo radni jakieś pytania do sprawozdania? 

Proszę bardzo. Nie ma, dziękuję.  

 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 6, 

informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach.  

Informacja stanowi Załącznik Nr  3 do protokołu. 

 

7. Wręczenie wyróżnień laureatom i finalistom konkursów przedmiotowych w 

 oku szkolnym 2020/2021. 

 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  - Przystępujemy do punktu 7, 

wręczenie wyróżnień laureatom i finalistom konkursów przedmiotowych w roku 

szkolnym 2020/2021. O wręczenie wyróżnień poproszę Pana Burmistrza Koronowa 
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Patryka Mikołajewskiego oraz Dyrektor Miejsko- Gminnego Zespołu Edukacji Panią 

Ewę Chytła.  

 

Przewodniczący obrad  wraz z Burmistrzami oraz Dyrektor Miejsko-Gminnego 

Zespołu Edukacji w Koronowie pogratulowali i wręczyli nagrody laureatom 

i finalistom konkursów przedmiotowych. 

 

Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady sesji. 

Obecnych 19 Radnych. 

 

8. Informacja z realizacji budżetu Gminy Koronowo za I półrocze 2021 roku. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu 8 

porządku obrad sesji, do informacji z realizacji budżetu Gminy Koronowo 

za pierwsze półrocze 2021. Poproszę Skarbnik Gminy Panią Alicję Tymek 

o przedstawienie informacji. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła informację z realizacji budżetu 

Gminy Koronowo za I półrocze 2021 roku. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Kto z Państwa radnych ma 

pytania do przedstawionej informacji? Proszę bardzo. Pani radna Szymańska, 

proszę uprzejmie.  

 

Radna Pani Ewa Szymańska - Dziękuję bardzo. Pani Skarbnik, Panie 

Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, Wysoka Rado. Ja chciałam tylko zapytać 

czy jest Pani w stanie nam powiedzieć Pani Skarbnik w jakim procencie, w tym 

pierwszym półroczu zostały zrealizowane inwestycje. Bo tak jak mamy w tej 

informacji 107 pozycji jeśli chodzi o inwestycje łącznie z funduszem sołeckim, ale jak 

już rozmawialiśmy też na Komisji Rewizyjnej w 100% jakby jest wykonanych, 

wykonane są cztery inwestycje reszta jest, no tak jak Pani wspomniała, część jest 

przygotowane projekty, czy moglibyśmy się dowiedzieć. Bo myślę, że najbardziej 

mieszkańców też i nas radnych interesuje w jakim procencie w tym pierwszym 

półroczu zostały zrealizowane inwestycje. Dziękuję.  
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Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja  

czytałam sprawozdanie, uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej, która 

zaopiniowała i właśnie w tejże uchwale jest napisane, że wydatki majątkowe 

zrealizowano w kwocie 544.902,36 zł co stanowi 1,02% ogółu planu wydatków. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

ma jeszcze jakieś pytania? Nie ma, dziękuję.  

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 9, 

rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo.  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami 

i uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 18 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 1 głos. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Skarbnik Alicję Tymek. 

Proszę.  

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Proszę. Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego, proszę Pana 

wiceprzewodniczącego Gordona.  
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Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/387/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 10, 

rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021.  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikami 

i uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 19 głosów,  

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo. Zatem 

projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę ponownie 

Panią Skarbnik Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo. Otwieram 

dyskusję. Kto z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Proszę Pan 

radny Raddatz.  

 

Radny Pan Olech Raddatz - Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Panowie 

Burmistrzowie. Ja mam pytanie dotyczące inwestycji przebudowy ulicy Zbożowej. 

Był tam projekt, został wyłoniony wykonawca pracy i co się stało? Był projekt 

oczywiście też kanalizacji deszczowej i co się stało, że musimy w tej chwili dołożyć 

212.000,00 zł na przebudowę tej kanalizacji deszczowej?  

 

Burmistrz Pan Patryk Mikołajewski - Panie Przewodniczący, Panie Radny. 

Odpowiadam. Na etapie tworzenia projektu nie było kolizji. Teraz mamy kolizję 

wynikającą, wykonaną poprojektowo, nie przez nas, wykonawca właściwie też nie 

mógł przewidzieć tego. Została stworzona komisja, zostało to przedyskutowane, 

zostało przedstawione Państwu na komisji myślę, że o jakieś uzupełnienie to 

poproszę Panią Kierownik Wardyn o wyjaśnienie z inwestycji, gdyż ona odpowiada 

za tę inwestycję i ją prowadzi.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Tak? Czy Pani kierownik będzie 

zajmowała głos?  

 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Joanna 

Wardyn - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie. W 

momencie zebrania pierwszej warstwy, gdy wykonawca dokonał inwentaryzacji 

wytyczenia swojej trasy okazało się, że niestety nasza deszczówka idzie zgodnie 

z lokalizacją sieci elektroenergetycznej i niestety żebyśmy my mogli wykonać swoją 

deszczówkę, niestety najpierw trzeba przebudować tą sieć elektroenergetyczną, 

żebyśmy mogli ją spokojnie wykonać.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Czy to jest wystarczająca 

odpowiedź. Tak? Dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać jeszcze głos 

w dyskusji? Nie ma. Dziękuję. 
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Zatem zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Proszę bardzo, Pan wiceprzewodniczący Tomasz Gordon.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/388/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 11, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 19 głosów,  

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Kierownik 

Wydziału Finansowo Budżetowego Panią Barbarę Koniarską. 

 

Kierownik Wydziału Finansowo Budżetowego Pani Barbara Koniarska 

przedstawiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję Otwieram dyskusję Kto 

z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji, proszę uprzejmie? Nie 

widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego, 

proszę Pan wiceprzewodniczący Tomasz Gordon.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 15 głosami „za”, 

przy 1 głosie „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 15 

głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” oraz 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/389/21 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

Obrady sesji opuścił radny Pan Tomasz Skotnicki. Obecnych 18 radnych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 1120/15, położonej 

w miejscowości Koronowo, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 12, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 1120/ 15 położonej w miejscowości Koronowo 

stanowiącej własność Gminy Koronowo.  

Wnoszę o to, by nie od projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 18 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Tomasz 

Skotnicki. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Kierownik 

Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta. 

Proszę.  

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji, proszę? Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego, proszę Pana 

wiceprzewodniczącego Tomasza Gordona.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

Na obrady sesji wrócił radny Pan Tomasz Skotnicki. Obecnych 19 radnych. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo. Stwierdzam, 

że 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/390/21 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 1120/15, położonej 

w miejscowości Koronowo, stanowiącej własność Gminy Koronowo 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 1849, położonej w miejscowości 

Koronowo, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 13, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 1849 położonej w miejscowości Koronowo 

stanowiącej własność Gminy Koronowo.  
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Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem 

i uzasadnieniem. 

Kto jest za? - 19 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo. Zatem 

projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę ponownie 

Panią Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Agnieszkę 

Szwesta.  

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji, proszę? Nie widzę. 

Zatem zamykam dyskusję. Przystępujemy głosowania jawnego imiennego, proszę 

Panie Wiceprzewodniczący.  

 

Przeprowadzono głosowanie  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo. Stwierdzam, 

że 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/391/21 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej nr ewidencyjnym 1849, położonej w miejscowości 

Koronowo, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

Obrady sesji opuścił radny Pan Mariusz Weleziński. Obecnych 18 radnych. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie 

urzędowej nazwy miejscowości: Witoldowo Drugie (część wsi Witoldowo). 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 14, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy 

miejscowości: Witoldowo Drugie (część wsi Witoldowo).  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 18 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo. Zatem 

projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale ponownie proszę o wprowadzenie 

Panią Kierownik Agnieszkę Szwesta.  

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji, proszę? Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego, proszę Pan 

wiceprzewodniczący.  

 

Przeprowadzono głosowanie  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 
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podjęła Uchwałę Nr XLVI/392/21 w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości: Witoldowo Drugie (część wsi Witoldowo). 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie 

urzędowej nazwy miejscowości: Cygański Koniec (część wsi Nowy Jasiniec). 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 15, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy 

miejscowości: Cygański Koniec (Część wsi Nowy Jasiniec).  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 18 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję uprzejmie. Zatem 

projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę 

Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję. 

Przechodzimy do głosowania jawnego imiennego, proszę Pan wiceprzewodniczący 

Tomasz Gordon.  

 

Przeprowadzono głosowanie 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo. Stwierdzam, 

że 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 18 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/393/21 w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości: Cygański Koniec (część wsi Nowy Jasiniec). 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie 

urzędowej nazwy miejscowości: Pod Witoldowo (część wsi Gogolinek). 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 16, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy 

miejscowości: Pod Witoldowo (część wsi Gogolinek).  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Kto jest za? - 18 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Agnieszkę 

Szwesta.  

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji, proszę? Nie widzę. Zamykam 

dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego, proszę Pan 

wiceprzewodniczący.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Stwierdzam, że 18 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/394/21 w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej 

nazwy miejscowości: Pod Witoldowo (część wsi Gogolinek). 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej 

nazwy miejscowości: Różana (osada leśna). 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 17, 

rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej nazwy 

miejscowości: Różana (Osada Leśna).  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 18 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik 

Agnieszkę Szwesta, proszę.  

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Otwieram dyskusję. 

Kto z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam 

dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego, proszę Pana 

wiceprzewodniczącego Tomasza Gordona.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Stwierdzam, że 18 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada 

Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 18 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/395/21 w sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej 

nazwy miejscowości: Różana (osada leśna). 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych 

na potrzeby ochrony przyrody, w obrębie ustanowionego pomnikiem przyrody 

drzewa gatunku dąb szypułkowy. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu 18 

porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody, w obrębie ustanowionego pomnikiem 

przyrody drzewa gatunku dąb szypułkowy.  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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Kto jest za? - 18 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik 

Wydziału Rolnictwa Ochrony Środowiska Krajobrazu i Zarządzania Energią Panią 

Agatę Szulc. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa Ochrony Środowiska Krajobrazu i Zarządzania 

Energią Pani Agata Szulc przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję. 

Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego, proszę Pana 

wiceprzewodniczącego Tomasza Gorodona.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 18 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/396/21 w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych 

na potrzeby ochrony przyrody, w obrębie ustanowionego pomnikiem przyrody 

drzewa gatunku dąb szypułkowy. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia regulaminu korzystania z toru rowerowego typu 

„PUMPTRACK”. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu 19 

porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z toru rowerowego typu 

„PUMPTRACK”. Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 18 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat, Mariusz 

Weleziński. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Dyrektor 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie Panią Paulinę Kontną. 

 

Na obrady sesji wrócił radny Pan Mariusz Weleziński. Obecnych 19 radnych. 

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Paulina Kontna 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję Pani Dyrektor. 

Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Nie widzę. Zatem zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego 

imiennego, proszę Pan wiceprzewodniczący.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 
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przy z 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada Miejska 

 w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/397/21 zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w 

Koronowie z 25 sierpnia 2021 r. nr XLIV/379/21 w sprawie wprowadzenia 

regulaminu korzystania z toru rowerowego typu ”PUMPTRACK”. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego zmieniającą uchwałę w sprawie 

Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu 20 

porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uzgodnienia 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego zmieniającą 

uchwałę w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 19 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Inwestycji i Planowania Przestrzennego Joannę Wardyn. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Joanna 

Wardyn przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję. 
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Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego, proszę Pana 

wiceprzewodniczącego Tomasza Gordona.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 19 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, Rada Miejska 

w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLVI/398/21 w sprawie uzgodnienia projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Kujawsko - Pomorskiego zmieniająca uchwałę 

w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Zalewu Koronowskiego. 

Nieobecni Radni: Katarzyna Szulta-Romaniuk, Katarzyna Karwat. 

 

21. Punkt zdjęty z porządku obrad sesji. 

 

22. Punkt zdjęty z porządku obrad sesji. 

 

23. Zapytania, wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Przystępujemy do punktu 23, 

zapytania, wnioski informacje. Proszę kto z Pań, z Panów radnych ma jakieś 

zapytania, wnioski, informacje? Tu Pan Burmistrz jako pierwszy tak? Jako 

informację? Proszę uprzejmie.  

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Szanowni Państwo Radni, Panie 

Przewodniczący. Chciałbym tutaj uzupełnić informacje z informacji Burmistrza, która 

była złożona do Państwa wcześniej, a korespondencję otrzymaliśmy wczoraj. Wiem, 

że żywiołowo tutaj dyskutowaliśmy nad dwoma zadaniami budżetowymi, które 

chcielibyśmy wykonać. To jest: przebudowa ulicy Sienkiewicza w Koronowie 

i przebudowa drogi gminnej w Samociążku Nad Kanałem. Chciałem Państwa 

poinformować, że wykonawca wystąpił o aneksowanie umów, ul Sienkiewicza do 27 
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grudnia, a ulica Nad Kanałem do 30 czerwca 2022 roku. Jeśli Państwo życzą sobie 

uzasadnienie wykonawcy, to również mam je tutaj do odczytania i to jest z tych złych 

wiadomości. Ale są też dobre wiadomości. Chciałbym tutaj po licznej dyskusji na 

forach internetowych, w różnych wypowiedziach mniej i bardziej merytorycznych, 

chciałem Państwa tutaj poinformować, że chciałbym opracować pewną uchwałę 

i będę potrzebował oczywiście Państwa wsparcia i pomysłowości. Mianowicie 

chciałbym krótko odnieść się do sprawy związanej z nagrodami dla sportowców, ale 

i nie tylko sportowców tak naprawdę. Obserwując dyskusję i opinie dotyczące tego 

tematu i rzekomej niechęci mojej jako Burmistrza, chciałbym poinformować, że 

najważniejszym punktem jest brak tejże uchwały regulującej temat nagród 

i wyróżnień za osiągnięcia sportowe. Uchwała, która określałaby tryb zasady i tym 

podobne. Stanowczo stwierdzam, że w tym temacie chcieć nie znaczy móc, na tym 

etapie oczywiście, doceniając zasługi i osiągnięcia sportowców, ale też trenerów, 

naszych mieszkańców, wychodzę z inicjatywą stworzenia takiej uchwały, która da 

nam możliwość docenienia pracy i zasług sportowców. Jednak warto zastanowić się 

i tutaj myślę nad Państwa wsparciem, czy nagrodzić powinniśmy tylko sportowców, 

czy uchwała powyższa uwzględniałaby na przykład kulturę, promocję, 

przedsiębiorczość bardzo mi bliską. Mamy wielu utalentowanych mieszkańców, 

wśród nich różnych społeczników i pasjonatów. Jeśli mowa o sporcie musimy 

opierać się na ustawie o sporcie, jeśli chodzi o kulturę zaś, tutaj mam ustawę 

o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej i edukacyjnej, ustawa 

o systemie oświaty. Prawo daje możliwości przyznawania stypendiów, nagród 

i wyróżnień. Jak Państwo widzicie z uwagi na złożoność tematu, wiele pytań, komu, 

czy, być może to mieszkańcy, za co, ile? Zwracam się do Państwa jako organu 

stanowiącego z prośbą o wolę stworzenia takiego dokumentu, jego konsultacje 

poprzez komisje rady i ostateczne uchwalenie tejże uchwały. Jesteśmy bardzo 

otwarci na pomysły, wspólnie z moimi współpracownikami stworzyliśmy podstawy 

tego dokumentu, regulamin, ewentualne wzory wniosków. Nie ukrywam, że warto 

i będziemy, to też skutecznie robić, skonsultujemy się z samorządami mającymi 

doświadczenie w tym zakresie, jak to wygląda w praktyce. Nawet gdybym bardzo 

chciał nie mogę teraz, tak jak z resztą było to w latach poprzednich, wynagrodzić 

finansowo ani Pani Igi ani Pani Pauliny i innych utalentowanych osób, gdyż 

zwyczajnie nie ma do tego podstaw prawnych, a dyscypliny finansowej poruszać nie 

będę. Staramy się wspierać rzeczowo jak to miało już miejsce podczas dzisiejszej 
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sesji, gdzie wyróżniamy uczniów, jednak tylko uchwała, której do tej pory nigdy nie 

było, da nam furtkę do czegoś więcej. Zgłaszamy naszych sportowców do powiatu 

gdzie co roku wręczane są różne nagrody. Jesteśmy niejako pośrednikiem, nasza 

uchwała da nam możliwość honorowania w sposób szczególny osób z lokalnej 

społeczności, nadmienię, że akurat obie Panie, przy których temat się rozwinął, Iga 

oraz Paulina, mają na swoim koncie ogromne osiągnięcia, zdobyte tytuły 

mistrzowskie i temu podobne i to nie jest pierwsza okazja do stworzenia takiej 

uchwały i wręczenia nagrody finansowej. Jestem wdzięczny Panu radnemu 

Gliszczyńskiemu za tę wolę, za wywołanie tego tematu. My zrobimy co w naszej 

mocy, chociaż uważam, że taka uchwała mogłaby już istnieć bardzo dawno szkoda, 

że pojawia się ten temat dopiero teraz i wywołuje się cyniczną dyskusję na 

nazwiskach sportowców, a to uważam za karygodne. Wówczas cała ta dyskusja 

byłaby zbędna. Wprowadziliśmy budżet obywatelski, jak Państwu wiadomo, 

poradzimy sobie również i z tą uchwałą. Podsumowując, jeśli tylko wyrazicie 

Państwo taką wolę przystąpimy do takich prac nad stworzeniem powyższej uchwały, 

regulaminu i ściśle z Państwem współpracując stworzymy sobie możliwości do 

nagradzania w tym finansowo osób na to zasługujących. Dlatego prośba abyśmy w 

przeciągu następnego tygodnia zgłaszali swoje propozycje, uwagi oraz pomysły do 

tej uchwały, aby moi współpracownicy mogli takową uchwałę opracować. Dziękuję 

bardzo.  

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Kto z Państwa chce 

zabrać dalej głos? Proszę Pani radna Mojzesowicz.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Chciałabym złożyć wniosek dotyczący ujęcia w przyszłorocznym budżecie kwoty 

600.000,00 zł na budowę boiska do piłki nożnej wraz z zapleczem we Wtelnie. 

Wnioskowana kwota w wysokości 600.000,00 zł pozwoli na wykonanie inwestycji 

polegającej na budowie boiska wraz z zapleczem. Pragnę nadmienić, iż na ten cel 

otrzymaliśmy dotację w wysokości 373.499,00 zł od Ministra Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego i Sportu. Na tę inwestycję czeka duża grupa osób i młodzieży 

zaangażowanej w grę w piłkę nożną, osiągając przy tym świetne wyniki promujące 

naszą gminę. Uważam, że wymieniona przeze mnie inwestycja jest bardzo 

potrzebna i oczekiwana, a będzie zaspokajała potrzeby sportowe dzieci 

skupiających się w klubie sportowym Olimpia. Mój drugi wniosek, to jest: proszę o 

ujęcie w budżecie Gminy Koronowo na 2022 rok kwoty 200.000,00 zł na budowę i 
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urządzenie placu zabaw we wsi Gogolin. Mieszkańcy wsi Gogolin zwrócili się z 

prośbą o zagwarantowanie wyżej wymienionej kwoty na prace związane z budową i 

urządzeniem placu zabaw w tej wsi. Środki finansowe pochodzące z funduszu 

sołeckiego zostały przekazane wolą mieszkańców wsi na ten cel, lecz kwota ta jest 

niewystarczająca, a korzystanie tylko z funduszu sołeckiego przez kolejne lata 

przeciągnęłyby tę inwestycję w bardzo odległy czas. I chciałabym złożyć również 

wniosek o zabezpieczenie środków w budżecie na 2022 rok w kwocie 100.000,00 zł 

na odwodnienie remizy strażackiej i utwardzenie terenu wokół budynku tej remizy we 

wsi Gogolinek. Proszę o ujęcie tych środków związanych z odwodnieniem remizy 

strażackiej. Jak mi wiadomo z uzyskanych informacji od strażaków w tej wsi, remiza 

jest wciąż zalewana przez opady, a wylewająca się tam, wlewająca się tam woda 

niszczy sprzęt i meble, które się tam znajdują. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję, aczkolwiek można 

było, że tak powiem, inną drogą takie wnioski do budżetu złożyć, bo my jako radni 

poprzez własne komisję i potem kierunkowo do Pani przewodniczącej możemy 

składać do 30 września takie wnioski, czy się nie mylę, czy mylę Pani Skarbnik? 

Tak, także można to było jako wniosek do Pani przewodniczącej, a dalej znowu Pani 

przewodnicząca kieruje to do Pana burmistrza, no ale jak Pani radna tak 

zadecydowała, taką drogę, to proszę bardzo. Kto z Państwa następny?  

Radna Pani Illona Pubanc - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ponawiam 

wniosek w sprawie wprowadzenia środków finansowych w roku następnym do 

budżetu w sprawie Szkoły nr 2 Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Pan radny Borowicz.  

 

Radny Pan Henryk Borowicz - Panie Przewodniczący, Szanowni Burmistrzowie, 

Wysoka Rado. Składam wniosek o usunięcie zdrewniałych konarów drzew, 

w szczególnie topoli, na drodze wojewódzkiej 243 Wierzchucin Królewski- 

Koronowo. Wyżej wymienione suche konary są bardzo niebezpieczne dla 

kierowców, mieszkańców i pojazdów dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję Pan radny Olech 

Raddatz.  
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Radny Pan Olech Raddatz - Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Panowie 

Burmistrzowie. Ja mam jeden wniosek. Zwracam się z wnioskiem o ponowną 

interwencję Pana burmistrza w Krajowym Ośrodku Wsparcia Rolnictwa 

w Bydgoszczy w sprawie zapadliska nawierzchni ulicy przy studzience kanalizacji 

deszczowej na osiedlu Rybkowo w Mąkowarsku. Panie Burmistrzu, rozmawialiśmy 

już na ten temat, pytałem się Pana Wiceburmistrza czy jest jakaś odpowiedź, 

niestety nie ma. Rozmawiałem z administratorem osiedli byłych popegeerowskich, 

złożył tam po prostu kwotę, za którą to by można było wykonać. Nic się z tym nie 

dzieje, ta studzienka ma 5 m głębokości, są niszczone te taśmy wszystkie, nie wiem, 

jak się stanie nieszczęście no to nie wiem kto za to odpowie. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję Pani radna Sławomira 

Polewana.  

 

Radna Pani Sławomira Polewana - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja 

składam interpelację w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych w pasie jezdni 

na ulicy Kotomierskiej. Składam interpelację w sprawie niezwłocznego podjęcia 

działań celem doprowadzenia do budowy przejścia dla pieszych w pasie jezdni przy 

drodze DK56, przed skrzyżowaniem dróg DK 56 oraz drogi gminnej na wysokości 

przystanku autobusowego w pobliżu sklepów "Marion" i "Łątka". Od kilku lat w 

okolicy ulicy Kotomierskiej obserwujemy znaczne natężenie ruchu wynikające z 

powstania marketu Biedronka, rozbudowy zakładu Projprzem i zabudowy 

jednorodzinnej. Natężenie ruchu samochodowego utrudnia bezpieczne przejście 

przez jezdnię mieszkańcom osiedla Tuszyny i ich okolic, nie mają oni możliwości 

skorzystania z innego przejścia, gdyż jest ono znacznie oddalone od ich domów na 

wysokości sklepu Lewiatan, co stanowi kilkaset metrów. Ze względu na 

bezpieczeństwo wytyczenie przejścia jest konieczne nawet z sygnalizacją świetlną? 

Ponieważ samochody i motory często przekraczają prędkość, co stanowi realne 

zagrożenie dla życia i zdrowia. Ja wiem, że tutaj dotyczy to oczywiście też GDDKiA, 

dlatego też proszę aby gmina wystąpiła po prostu, czy przynagliła tutaj GDDKiA do 

uwzględnienia budowy tego przejścia, gdyż naprawdę, no nie można bezpiecznie 

przejść przez jezdnię, a wiadomo, że mieszkańcy nie będą pół kilometra szli, aby 

dojść do przejścia dla pieszych. Dziękuję bardzo.  
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo, z tym, że jeśli 

chodzi o interpretację treści przedstawionej, kwalifikujemy ją jako interpelację, czyli 

w następnym punkcie. Dziękuję. Pani radna Małgorzata Szymczak.  

 

Radna Pani Małgorzata Szymczak - Panie Przewodniczący, Panowie 

Burmistrzowie, Wysoka Rado. Ja mam 6 wniosków i każdy z nich dotyczy 

zabezpieczenia w budżecie Gminy Koronowo na rok 2022 pewnych środków i 

pozwolę sobie jednak przytoczyć. Pierwszy wniosek jest, składany jest przeze mnie, 

w imieniu moim, ale też Pana Piotra Mitery radnego oraz mieszkańców sołectwa 

Samociążek i Sołtysa i tutaj zwracam się z prośbą o zabezpieczenie w budżecie 

kwoty 30.000,00 zł w celu zagospodarowania terenu rekreacyjno-sportowego na 

terenie sołectwa Samociążek działka oznaczona numerem 15/1. Nadmieniam, że 

decyzją mieszkańców na wyżej wymieniony cel przeznaczona została kwota z tytułu 

funduszu sołeckiego w wysokości 23.000,00 zł. Kolejny wniosek dotyczy 

zabezpieczenie w budżecie na rok 2022 środków na zadanie inwestycyjne "rozbiórka 

starej remizy strażackiej w sołectwie Samociążek" i zwracam się z uprzejmą prośbą 

o zabezpieczenie w budżecie Gminy Koronowo środków na realizację tego zadania. 

Nadmieniam, że z racji faktu, iż jest to teren gminny, położony w niezłe urokliwym 

miejscu, z dala od zgiełku i hałasu, na skarpie w pobliżu rzeki Brdy, w przyszłości 

wskazana jest inwestycja o charakterze rekreacyjnym. Kolejny wniosek, zwracam się 

z uprzejmą prośbą o zabezpieczenie stosownych środków w budżecie w celu 

wykonania zadania inwestycyjnego "budowa lamp oświetleniowych przy ulicy Nad 

Kanałem w sołectwie Samociążek". Droga jest oświetlona tylko częściowo na 

odcinku około 750 m, na pozostałym odcinku drogi około 200 m bezpośrednio od 

drogi powiatowej ulicy Samociążkowskiej, jest całkowity brak lamp oświetleniowych. 

Podkreślam, że pobocza stanowi teren gęsto zalesiony. W związku z powyższym 

jest to teren niebezpieczny, stanowiący zagrożenie dla zdrowia i życia mieszkańców, 

często uczęszczany zarówno przez dzieci jak i młodzież wracających ze szkół 

koronowskich i bydgoskich. Kolejny wniosek, również w imieniu mieszkańców, 

szczególnie ulicy Tymiankowej w Samociążku zwracam się z prośbą o 

zabezpieczenie środków na realizację zadania budowa lamp oświetleniowych na 

tejże ulicy. Kolejne dwa wnioski dotyczą, jeden z nich dotyczy zabezpieczenia 

środków na realizację zadania o charakterze sportowo-rekreacyjnym " Bieg Uliczny 
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imienia Braci Mikrut" oraz "Koronowo MTB Maraton", zwracam się z prośbą o 

zabezpieczenie w budżecie stosownych środków. Podkreślam, że oba wydarzenia 

przyczyniają się do promocji Gminy Koronowo, jak również wspierają działania 

mające na celu dbałość o zdrowie poprzez sport i rekreację na świeżym powietrzu. I 

ostatni wniosek, zabezpieczenie środków w budżecie na rok 2022 na realizację 

zadania pod nazwą "wdrożenie działań mających na celu zapobieganie i 

zmniejszanie bezdomności zwierząt poprzez dofinansowanie do czipowania psów i 

kotów właścicielskich z terenu Gminy Koronowo". Zwracam się z prośbą o 

zabezpieczenie stosownej kwoty na realizację wyżej wymienionego zadania. 

Podkreślam, że poprzez opracowanie i wdrożenie działań mających na celu 

częściowe, pilotażowe dofinansowanie czipowania psów i kotów właścicielskich, 

istnieje realna szansa na zmniejszenie kosztów z tytułu późniejszego odławiania, 

umieszczania w schroniskach i opłat z tytułu opieki nad nimi. Z racji faktu posiadania 

chipa, zwierzęciu przepisany jest niepowtarzalny numer, dane zawarte w chipie, na 

który składa się miniaturowy procesor pozwalają na szybkie ustalenie właściciela. Z 

uwagi na powyższe wnioskuję o pozytywne rozpatrzenie wniosku. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję bardzo. Ja mam tylko 

pytanie do Pana Burmistrza, jaki tryb, już sekundę, jaki tryb tutaj przyjmiemy przy 

tych wnioskach, bo to są wnioski do budżetu 2022, oczywiście to dzisiaj tu nie musi 

być udzielona żadna odpowiedź, ale czy to właśnie będą te wnioski, mamy je zrobić, 

że tak powiem w cudzysłowie "przez Panią Przewodniczącą Rady", czy Panowie już 

to przyjmujecie jako wniosek do budżetu na 2022, no bo do 30 września, czyli do 

jutra, tak, te wnioski powinny być składane. Dziękuję.  

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Ja wiem Szanowny Panie 

Przewodniczący, zdam się na Pana, jak Pan woli krótszą czy dłuższą drogę? Tylko 

prosiłbym, żebym nie musiał dzisiaj udzielać odpowiedzi na te wnioski, gdyż to 

wiadomo nie jest jeszcze w moim zakresie.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Nie oczywiście, oczywiście nie, 

tutaj nie ma zobowiązań do udzielania odpowiedzi, ale w związku z tym, że Pani 

Przewodnicząca jest nieobecna, to ja bym prosił, żeby to przyjąć już tą drogą, tak. 

Dziękuję uprzejmie. Kto dalej z Państwa chciałby zabrać głos w dyskusji? Wcześniej 
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Pan Radny Piotr Mitera. Zapytania, wnioski, informacje, no ciągle z tą dyskusją, ale 

dobrze Pan Radny Wojciech Orliński.  

 

Radny Pan Wojciech Orliński - Szanowny Panie Burmistrzu, Szanowni Radni. W 

części tej sesji, dotyczącej zapytań, chciałbym czy proszę o wyjaśnienie z jakichś 

przyczyn nie został przeprowadzony skutecznie konkurs na dotację celową 

30.000,00 zł na działalność Ochotniczych Straży Pożarnych naszej Gminy zgodnie z 

uchwałą Rady Miejskiej w budżecie bieżącego roku, który jest. W związku z 

pandemią pierwszy konkurs został ogłoszony dopiero w czerwcu, nieskutecznie, po 

ograniczeniu covidu konkurs mimo starań Zarządu Miejsko-Gminnego nie został 

ogłoszony, w związku z tym nie odbyły się między innymi zawody, planowany obóz 

dla młodzieży i inne działania, no oczywiście wiązanki na uroczystości kupuję z 

części pieniędzy, które otrzymuje jako radny. Bardzo proszę o odpowiedź.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Pan radny Piotr 

Mitera.  

 

Radny Pan Piotr Mitera - Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, Wysoka 

Rado. Centrum Kultury Synagoga w Koronowie ma bogatą historię 

kinematograficzną od lat 40 do 90 dwudziestego wieku mieszkańcy tłumie spotykali 

się na niedzielnych porankach filmowych. W 2016 roku powstało Centrum Kultury 

synagoga w Koronowie, w którym powrócono do projekcji filmów, stosując 

tymczasowe przysłony okien z folii. Obecnie poziom nasłonecznienia obiektu nie 

pozwala na projekcję wideo w ciągu dnia. Zgłaszam wniosek o wprowadzenie 

zadania inwestycyjnego do budżetu Gminy Koronowo na rok 2022 pod nazwą 

"zakup i montaż rolet zaciemniających w Centrum Kultury Synagoga w Koronowie". 

Teraz wniosek, w ciągu ścieżki rowerowej Okole- Koronowo rowerzyści mijają wjazd 

na posesję Oczyszczalnia Ścieków w Koronowie, użytkownicy ścieżki w tym miejscu 

muszą ustępować pierwszeństwa pojazdom komunalnym. W związku z faktem, że 

trasa jest często użytkowana przez rodziny z dziećmi, zgłaszam wniosek o 

ustanowienie pierwszeństwa przejazdu dla rowerzystów w tym miejscu. Kolejny 

wniosek, po konsultacji ze środowiskiem społecznych opiekunów kotów wolno 

żyjących, zgłaszam wniosek o zwiększenie działań informacyjnych i promocyjnych 

dotyczących akcji bezpłatnej sterylizacji kotów wolnożyjących poprzez: informacje na 
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oficjalnej stronie miasta Koronowa, w mediach społecznościowych oraz akcje 

plakatowania. I na koniec zapytanie. Składam zapytanie, jaką ilość budek dla kotów 

wolnożyjących zakupiła Gmina Koronowo w roku bieżącym, czy ich liczba jest 

wystarczająca i czy została uzgodniona ze społecznymi opiekunami kotów 

wolnożyjących? Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję . Pan radny Stanisław 

Gliszczyński, proszę.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo. Kilka pytań. Pierwsze to: czy w drugim etapie realizacji 

inwestycji pod nazwą "zagospodarowanie plaży w Koronowie - Pieczyskach", 

przewiduje się wykorzystanie parasoli zakupionych za około 15.000,00 zł? Następne 

pytanie, jaki wydział w Urzędzie Miejskim jest odpowiedzialny merytorycznie za 

pozyskiwanie inwestorów zewnętrznych do Gminy Koronowo oraz na jakim etapie 

jest utworzenie zapowiadanego Centrum Obsługi Przedsiębiorczości w Gminie? Czy 

Gmina Koronowo wystąpiła o środki do programu "Poznaj Polskę", wspierającego 

finansowo organizację wycieczek szkolnych do znajdujących się w Polsce muzeów, 

miejsc pamięci, obiektów kultury oraz instytucji popularyzujących osiągnięcia nauki? 

Jeżeli tak, to jakie szkoły gminne przewidziano w zakresie wniosku? Jeżeli nie, to 

dlaczego o te środki nie wystąpiono? Następne pytanie, podczas sesji rady miejskiej 

w dniu 30 czerwca tego roku, Pan Burmistrz zobowiązał się zlecić kontrolę w M-GOK 

- u w związku ze złożonym przeze mnie zapytaniem dotyczącym nagłego odejścia 

tam kilku pracowników. Minęły 3 miesiące myślę, że to okres wystarczający, aby 

rzetelnie zbadać tą sprawę i poproszę zatem Pana Burmistrza o przedstawienie w 

kilku zdaniach wyników kontroli oraz  przedłożenie w dniu dzisiejszym kserokopii 

protokołu z tej kontroli. Następne pytanie, czy udało się Panu Burmistrzowi 

dowiedzieć jakie są przyczyny przeniesienia Młodzieżowej Orkiestry Dętej "Kujawia" 

z Koronowa do Bydgoszczy? I ostatnie pytanie, czy Gmina Koronowo przystępując 

do prac nad projektem składanym do programu "Kolej Plus", jako lider projektu 

opracowała i zawarła z wszystkimi pozostałymi samorządami, mającymi 

uczestniczyć w tym projekcie, umowę lub porozumienie określające prawa i 

obowiązki stron, a w szczególności chodzi tutaj o regulujące zasady partycypacji 

finansowej każdego z partnerów w tym przedsięwzięciu. Poproszę również o 
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przedłożenie kserokopii tego dokumentu, jeżeli go nie było to o podanie przyczyn 

niesporządzenia. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

jeszcze chciałby zadać jakieś pytanie, złożyć wniosek lub informację? Tak, Pan 

Burmistrz Zastępca Sławomir Marszelski, proszę bardzo.  

 

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Tak, dziękuję Panie 

Przewodniczący. Proszę Państwa, korzystając z faktu, że nasza sesja jest 

transmitowana na żywo, pragnąłbym wszystkim mieszkańcom, którzy się jeszcze nie 

spisali w ramach powszechnego spisu mieszkańców i mieszkań, że ostateczny 

termin tego spisu to dzień jutrzejszy, czyli czwartek. Tutaj Urząd pracuje do godziny 

15:30, a następnie od 16:00 do 21:00 będzie jeszcze rachmistrz dostępny w naszym 

centrum handlowym w "Starej Rzeźni" i tam prosimy o kontakt, a statystyka spisu, . 

to może, tam są pewne problemy zapewne ze statystyką z przepływami, ale 

określamy na dzień dzisiejszy zaawansowanie na około 80%, także wiele osób się 

jeszcze nie spisało i bardzo apelujemy o wypełnienie tego obowiązku. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

jeszcze chciałby wystąpić w tym punkcie? Tak, proszę Pan radny Maciej Szlagowski.  

 

Radny Pan Maciej Szlagowski - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panowie 

Burmistrzowie. Ja w związku z tym, że moje, między innymi, nasze, członków 

komisji, zadania, propozycje zadań inwestycyjnych na nowy rok na 2020 złożyliśmy 

pisemnie, więc nie będę tego powielać. Ja mam tylko jedno zapytanie, które wiąże 

się z niektórymi wystąpieniami, między innymi Pani radnej Sławomiry Polewanej i 

chodzi o bezpieczeństwo w ciągu Drogi Krajowej DK 56 przechodzącej przez 

Koronowo. Panie Burmistrzu, czy możemy uzyskać informację na jakim etapie 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad oddział w Bydgoszczy, na jakim 

etapie jest projekt przebudowy od Ronda Lotników do kanału lateralnego, 

przepraszam, w Koronowie drogi DK 56? Czy ten projekt jest już na ukończeniu, czy 

jeszcze jest na etapie realizacji? I druga część pytania, czy wyjątki, które były 

zgłaszane przez Pana Burmistrza w związku z wnioskami mieszkańców posesji 
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przylegających do DK 56 przechodzącej przez Koronowo, czy zostały wszystkie 

ujęte w  tym projekcie? Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

chciałby jeszcze wystąpić? Nie widzę. Dziękuję bardzo.  

 

24. Składanie interpelacji. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 24 

porządku obrad sesji, składanie, a jeszcze tak? Nie zauważyłem, ale to już za 

chwileczkę mamy, tak? No dobrze, dobrze, 10 minut przerwy, proszę bardzo.  

 

Przewodniczący obrad ogłosił 10 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady 

sesji. Obecnych 19 Radnych. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Chyba że Pan Burmistrz sam 

przyjmie na siebie ciężar odpowiedzialności. Informacje? Nie, nie, nie, właśnie będą 

interpelacje jeszcze, nie? No dobrze, to już mamy Pana Burmistrza. Wznawiam 

obawy XLVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. Byliśmy, zaczęliśmy punkt 24, 

składanie interpelacji, pierwsza moja informacja, że właśnie wystąpienie Pani Radnej 

Polewanej zostało zakwalifikowane jako interpelacja. Kto z Państwa chciałby wnieść, 

złożyć jakąś interpelację? Proszę bardzo, Pan Radny Wojciech Orliński.  

 

Radny Pan Wojciech Orliński - Panie Burmistrzu, Szanowna Rado. Chciałbym 

złożyć interpelację na temat bezpieczeństwa drogowego na Drodze Krajowej 25, na  

odcinku wsi Lucim. Po raz kolejny składam interpelację prosząc Generalną Dyrekcję 

Dróg Krajowych i Autostrad o pomoc w zrozumieniu, w następujących problemach 

bezpieczeństwa drogowego. Punkt pierwszy, wielokrotnie po wypadkach 

śmiertelnych na skrzyżowaniu Drogi Krajowej 25, skrzyżowanie Wilcze- Kadzionka 

(kilometry do uzupełnienia) , ja i poprzedni radni, składaliśmy wniosek o oświetlenie 

stałe skrzyżowania. Sygnalizacja i oświetlenie fotowoltaiczne przy długim 

zachmurzeniu, w deszczowe dni i mgle, jest praktycznie niewidoczne, mimo że po 

kolejnych interpelacjach Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, 

informowała o ujęciu zadania w planie w ciągu dwóch lat, oświetlenie lampami 
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drogowymi z sieci energii elektrycznej nie zainstalowano. Sprawa ta została 

zgłoszona przez mieszkańców na obecnych zebraniach wiejskich wsi Lucim, Wilcze i 

Łąsko Wielkie. Mieszkańcy poruszający się po zmroku na wyżej wymienioną 

skrzyżowaniu czują się zagrożeni, gdyż mają świadomość, że dla kierowców 

pojazdów są niewidoczni. Punkt drugi, ponawiam prośbę o zainstalowanie dwóch 

luster, to jest: pierwsze na łuku Lucim, za wiaduktem kolejowym i postojem, jadąc w 

kierunku Koronowo- Mąkowarsko na kilometrze, uzupełnię, po prawej stronie. 

Samochody i ciągniki rolnicze wyjeżdżając na drogę krajową są najeżdżane przez 

pojazdy z kierunku Mąkowarsko- Koronowo, które dla nich są niewidoczne zza łuku 

drogi. Drugie lustro jest niezbędne na skrzyżowaniu w centrum Lucimia na 

kilometrze, uzupełnię, pojazdy jadąc z Mąkowarska w stronę Koronowa, szczególnie 

niskie osobowe, są niewidoczne dla wyjeżdżających z prawej strony, gdyż chowają 

się w linii bariery drogowej. Uzasadnienie odmowy instalacji luster przez Generalną 

Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad w ubiegłym roku, sugerowało jakoby lustra 

przekłamywały faktyczne odległości, a mieszkańcy Lucimia nie potrafili z nich 

korzystać. Punkt trzeci, na prośbę mieszkańców wsi Lucim, przekazaną na zebraniu 

wiejskim w dniu 21 września 2021 roku, proszę o ponownie o przeanalizowanie 

możliwości budowy ścieżki rowerowo- pieszej na odcinku DK25 Lucim- Mąkowarsko 

na kilometrach, uzupełnię. Obecnie po połączeniu drogi krajowej z S5 ilość dobowa 

pojazdów zwiększyła się o 30% do 50%. Droga na wyżej wymienionym odcinkom 

ma wąskie pobocze i głębokie rowy odwadniające. W Mąkowarsku jest kościół 

parafii, przedszkole, szkoła, ośrodek zdrowia, apteka, cmentarz, pawilony GS. Dla 

mieszkańców pokonywanie tej drogi jest bardzo niebezpieczne. Prośbę o budowę 

ścieżki rowerowo- pieszej składaliśmy wielokrotnie, ostatnio w formie petycji z 

kilkuset podpisami cztery lata temu. Bardzo prosimy o ujęcie przedmiotowego 

zadania w bieżących planach Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Ja może 

skomentowałbym pierwszą część wystąpienia Pana radnego Wojciecha Orlińskiego i 

mam prośbę ogromną do Panów Burmistrzów, bo mówimy o tym nieszczęsnym 

skrzyżowaniu Drogi Krajowej 25 i drogi powiatowej w kierunku Sitowca, tam jest 

naprawdę niebezpiecznie i wielokrotnie odpowiedzi z Generalnej Dyrekcji są, 

delikatnie mówiąc, niepoważne. To przejście powinno być doświetlone, tam były 
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wypadki śmiertelne, powinno być doświetlone, są tam oczywiście solarne 

doświetlenia, tylko tak jakby tej osoby przechodzącej, ale tam nie ma żadnych 

dodatkowych lamp solarnych, żeby chociaż one istniały, bo ja rozumiem, że łatwo 

jest odpowiadać, że potrzeba jest 300 metrów linii energetycznej, ale przynajmniej 

jakieś doraźne rozwiązania. Tam jest odcinek prostej, ja wiem, że jest tam 

ograniczenie do 50 km na godzinę, ale praktycznie nikt tego nie przestrzega i prośba 

moja taka, już ją teraz formułuję, żeby napisać jakoś tak szerzej, to pismo do 

Generalnej Dyrekcji, nie tylko na zasadzie "a przesyłamy interpelację radnego celem 

załatwienia", tylko żeby naprawdę poważnie potraktowali tę tematykę. Dziękuję 

bardzo. Kto z Państwa chciałby złożyć jeszcze interpelacje? Nie widzę. Dziękuję 

bardzo.  

 

25. Informacja z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Punkt 25, informacja z 

działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie. Informacja została 

zamieszczona na platformie eSesja. Czy mają Państwo radni jakieś pytania do tej 

informacji, proszę bardzo? Nie widzę. Dziękuję bardzo.  

 

26. Informacja z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Koronowie. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Punkt 26, informacja z 

działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie. Również 

ta informacja została zamieszczona na platformie eSesja. Czy mają Państwo radni 

jakieś pytania do tej informacji, proszę? Tak, proszę bardzo, Pan radny Stanisław 

Gliszczyński.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo. Chciałbym zapytać Pani Dyrektor, bo nie zdążyłem myślałem, 

że dyskusja będzie, będzie jakieś przedstawienie wstępne, nie zdążyłem również 

jeżeli chodzi o M-GOK, ale tutaj chciałem zapytać czy ewentualnie planowane są 

jakieś dalsze imprezy do końca roku, które będą odbywały się na terenie M-

GOSiRu?  
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Proszę bardzo, Pani Dyrektor 

Paulina Kontna.  

 

Dyrektor M-GOSiR Paulina Kontna - Jeżeli chodzi o wrzesień, to dzisiaj są targi 

sportowe u nas na hali, na które serdecznie zapraszam, a jeżeli chodzi o dalsze 

plany to myślę, że to pytanie już powinno zostać skierowane do przyszłego dyrektora 

jednostki. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Pan radny Piotr 

Mitera.  

Radny Pan Piotr Mitera - Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, Wysoka 

Rado. Pani Paulino, obserwując Pani działalność w czasie kiedy pełni Pani funkcję 

Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji trzeba zauważyć, że Koronowo ma szansę od 

dłuższego czasu mieć dyrektora tytułującego się mianem mistrza, na razie Europy, 

ale myślę, że za moment mistrza świata. Mam nadzieję, że złożyła Pani dokumenty 

w konkursie na stanowisko dyrektora i kibicuję Pani z całego serca, żeby Pani tym 

dyrektorem została na stałe. Dziękuję.  

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Czy Pani Dyrektor chciałby się 

odnieść do tego?  

Dyrektor M-GOSiR Paulina Kontna - Dziękuję bardzo za uznanie. Cieszę się, że 

zostało to docenione, niestety nie spełniam wymogów, które są niezbędne do 

pełnienia tej funkcji także, dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję czy jeszcze ktoś z 

Państwa chciałby złożyć interpelację? Tak, Pan radny Stanisław, tak? Nie, nie, 

przepraszam, nie interpelacje, tylko te, to jest oczywiście zapytanie do tej informacji.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

Rozumiem, że ten punkt odnośnie M-GOKu został, no chciałem chociaż, żeby Panią 

Dyrektor usłyszeć, więc chciałem tylko zadać pytanie, nie wiem czy możemy do Pani 

Dyrektor M-GOKu zadać pytanie, skoro tego punktu nie ma? Rozumiem, że był, ok 

nie ma.  
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - M-GOK był, ja pytałem właśnie 

czy są jeszcze jakieś pytania do tej informacji to na pewno. Wiem, że parę błędów 

popełniłem, ale takiego, żebym nie pamiętał, że punkt był. Dziękuję. Czy jeszcze 

jakieś zapytania do działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Koronowie? Nie ma. Dziękuję bardzo.  

 

27. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 27, 

odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. Kto z Panów Burmistrzów chciałby 

zacząć?  

 

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo Radni. Ja może postaram się tak bardzo syntetycznie podejść do 

tych wniosków, które zostały przez Państwa radnych złożone o ujęcie w budżecie, a 

Pan Burmistrz może się tam bardziej szczegółowo ustosunkuję, ale nadmieniam, że 

prace nad budżetem trwają, dzień 30, jest to dzień złożenia wniosków, a o 

ostatecznym ich, po uwzględnieniu już, czy też nie, no to będziemy wiedzieli, gdy 

będzie przygotowany projekt budżetu jako taki przez Burmistrza, tak. Taka moja tutaj 

uwaga, bo ogromne dla Państwa podziękowania, Państwa radnych, głosowaliście 

dzisiaj w bardzo trudnej kwestii, to znaczy podwyższenia podatków od 

nieruchomości, ta uchwała nie przeszła może jednomyślnie, ale zdecydowaną 

większością głosów. Pragniemy podziękować za to, to jest możliwość działań 

rozwojowych gminy w roku 2022, tak bieżących wydatków jak i wydatków 

inwestycyjnych. Myślę, że nam to, ten Państwa gest, ten ruch pomoże w 

przygotowaniu budżetu na rok 2022. I teraz jeżeli się mogę tak króciutko 

ustosunkować, Pan radny Borowicz pytał o zwyrodniałe konary drzew przy drodze 

wojewódzkiej 243 Wierzchucin Królewski, jest tutaj nadzieja granicząca z pewnością, 

to znaczy, w Urzędzie naszym jest w tej chwili w obróbce wniosek Zarządu Dróg 

Wojewódzkich na wycinki drzew w Więzownie i w Byszewie. Pan Raddatz pytał się 

co się dzieje z tematem na osiedlu Rybkowo, tak sprawdzałem, myśmy wystąpili w 

końcu maja do KOWR - u jako do właściciela nieruchomości o podjęcie działań 

zabezpieczających, ponowimy to pismo. Teraz jeżeli się można jeszcze 

ustosunkować do wniosków takich bardziej, też dotyczących budżetu Pani radnej 
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Szymczak. Wdrożenie działań poprzez czipowanie, Proszę Państwa, sprawa 

wygląda tak, w Państwa gestii, w gestii radnych będzie program zapobiegania 

bezdomności zwierząt, uchwała rady, która będzie maksymalnie mogła być przyjęta 

bodaj do lutego przyszłego roku i tam myślę, że kwestia czy możemy czipować 

zwierzęta, które mają właścicieli z gminnych funduszy, będzie to wyjaśnione. I to 

może ja na tyle, na początek. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Tak, Pan Burmistrz 

Patryk Mikołajewski.  

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Szanowny Panie 

Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. Jeśli chodzi, tak może po kolei. 

Odpowiadając na pytanie radnego Mitery. Jeśli chodzi o rolety zaciemniające w 

synagodze między innymi do prowadzenia pokazów filmowych, to również 

ubolewam, że od 2016 roku nie znalazły się takie rolety, a zamiast nich te ordynarne 

folie i z informacji jaką uzyskałem w Domu Kultury, to zadanie, między innymi 

zadanie przebudowy sceny i szereg innych zadań, które będą odbywać się w 

Centrum Kultury Synagoga, zostanie zgłoszone na dofinansowanie zewnętrzne i jest 

duże prawdopodobieństwo, że jedno z tych zadań otrzymamy z tego 

dofinansowania. Jeśli zaś chodzi tutaj o radnego, Pana radnego Szlagowskiego i 

również w tym temacie o radną Polewają, to w miesiącu sierpniu bądź lipcu, nie 

pamiętam teraz, ja to sprawdzę i na piśmie Panu odpowiem, odbyło się spotkanie w 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z Panem Dyrektorem, w którym 

uczestniczyłem, uczestniczyła Pani Kierownik Wardyn oraz ja, na którym Pan 

Dyrektor zapewniał nas, że do końca roku projekt budowlany przebudowy tego 

całego odcinka od Ronda Lotników do kanału lateralnego będzie wykonany i pod 

koniec roku, bądź z początkiem nowego roku ma iść na ZRID. Co do zaś wszystkich 

wniosków, które były składane to nie odpowiem teraz czy wszystkie, ale duża część 

gro wniosku zostało uzgodnione, łącznie z tymi zjazdami na ulicy Kotomierskiej, 

prawo i lewo skrętami, także większość tych wniosków została uwzględniona, ale nie 

powiem czy 100%. Jeśli zaś chodzi o Pana radnego Gliszczyńskiego, w sprawie 

parasoli może najpierw, bo to było pierwsze. Tak, parasoli za 15.000,00 zł, to są one 

zdeponowane na Dworcowej i czekają na lepsze czasy, to jest, przewidzieliśmy je na 

przejęcie plaży w Samociążku, z Bożą pomocą mam nadzieję i wówczas 
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zainstalowanie ich tam, także nie niszczeją, te 15.000,00 zł nie zostało zmarnowane, 

są zakonserwowane, leżą zmagazynowane. Słucham? Nie jest przewidziane, jasno 

to wynika z mojej odpowiedzi. Jeśli zaś chodzi o to czy, kontrolę w naszym Domu 

Kultury, to oczywiście odbyła się kontrola, rozmawiałem z pracownikami, między 

innymi z obecnym tu Panem Miterą, z pracownikami, z Panią Dyrektor, nie ma z niej 

protokołu, ale odpowiedź otrzymał Pan na poprzedniej sesji, bodajże na czerwcowej 

sesji, jeśli chodzi o to. Jeśli zaś chodzi, jeśli zaś chodzi o Pana pytanie w sprawie 

"Poznaj Polskę", tego programu, to poproszę Panią Dyrektor o odpowiedź. Dziękuję.  

 

Dyrektor M-GZE Pani Ewa Chytła - Program "Poznaj Polskę" rozpoczął nabór 6 

września, trwał tylko tydzień, wyczerpały się środki, dwie szkoły złożyły wniosek 

dopiero 15 września więc nie było możliwości zaaplikowania o środki. 27 był drugi 

nabór, który zaczął się od północy i trwał tylko kilka godzin, ale ponieważ złożyła 

wniosek trzecia szkoła, musieliśmy najpierw się zająć przygotowaniem tego wniosku 

i nie zdążyliśmy również, bo ten nabór trwał tylko kilka godzin. W związku z 

powyższym jeżeli będzie trzecia możliwość wówczas złożymy. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Czy Panowie 

Burmistrzowie jeszcze mają, tak? Proszę Pan Burmistrz Piotr Kaźmierski.  

 

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Co do pytania odnośnie "Kolej 

Plus", to 6 września został unieważniony przetarg na przygotowanie studium 

planistyczno- prognostycznego. Porozumienie zawarte nie było, gdyż tak sobie 

życzył samorządy, żeby była to na chwilę obecną forma niesformalizowana, co 

zmieściło się na etapie tak naprawdę zebrania środków na zapłatę na tę 

dokumentację. Z wszystkich zainteresowanych swoje środki zadeklarował Urząd 

Marszałkowski, Miasto Bydgoszcz, Gmina Miejska Chojnice i samorządy z Powiatu 

Sępoleńskiego jak również i my, pozostałe się, że tak powiem, wycofały rakiem i 

nawet nie odpowiadały na pisma w związku z tym czy chcą partycypować w 

kosztach, albo w jakiej wysokości. Co do przeniesienia Młodzieżowej Orkiestry Dętej 

z Koronowa do Bydgoszczy, no to, że tak powiem, no trzeba rozróżnić dwa twory, co 

innego to jest "Kujawia", co innego to jest Młodzieżowa Orkiestra Dęta przy M-GOKu 

w Koronowie, jak odpowiadałem Panu na poprzedniej, bodajże sesji mamy 

kapelmistrza, mamy instruktorów, mamy ponad 20 dzieci, które ćwiczą, na ostatniej 
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Komisji Oświaty był tutaj również kapelmistrz przedstawiał sytuację jak to wygląda 

na chwilę obecną, więc ja również zachęcam Pana tak jak poprzednio, żeby tutaj jak 

najbardziej zasięgnąć też informacji już bezpośrednio, próby są we wtorek i w 

czwartek więc może Pan jak najbardziej tutaj w tym temacie porozmawiać. Co do 

wydziału przedsiębiorczości, to jak najbardziej ten wydział funkcjonuje, nazywa się 

on Wydział Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji, tutaj nasza cała trójka 

Burmistrzów, staramy się rozmawiać jak najbardziej z firmami, żeby pozyskać 

nowych inwestorów na teren Gminy Koronowo, stąd też nie tak dawno mieliśmy 

przyjemność, prezentowała się tutaj firma tak naprawdę sportowa bardziej, że tak 

powiem, z gigantycznym projektem. Zobaczymy jak to się rozwinie wiem, że 

Panowie też czekają na informację z Ministerstwa Sportu, czy dostaną stosowne 

dofinansowania aby to wykonać. Jeżeli chodzi o innych przedsiębiorców, te rozmowy 

są mniej oficjalne, bardziej oficjalne, no niestety zawsze zatrzymujemy się na etapie 

takim, gdy pada pytanie czy mamy grunt na Parku Przemysłowym, który moglibyśmy 

zaoferować, a tutaj jak Pan doskonale wie niestety takiego gruntu nie posiadamy, 

więc no trudno nam w tym momencie takie rozmowy dalej toczyć, no bo niestety 

jesteśmy w tym momencie zmuszeni albo odesłać takowe firmy do prywatnych 

właścicieli gruntów, albo do KOWR- u. Co do zapytania radnego Orlińskiego 

odnośnie konkursu na środki, no to ta kwestia też była, bodajże poruszana na 

jednym ze spotkań w straży. Był konkurs ogłoszony w czerwcu, no żadna ze straży 

się nie zgłosiła chociaż podnosiła kilkukrotnie, chociażby jednostka z Huty, że jest to 

konieczne, żebyśmy jak najszybciej ten konkurs przeprowadzili, my go zrobiliśmy, 

nikt się nie zgłosił więc tutaj też trudno mieć pretensje do nas, że żadna z jednostek 

na to aby ten fundusz prowadzić się nie zgłosiła. Myślę, że to by było chyba na 

wszystko, chyba nic nie pominąłem. Dziękuję bardzo.  

 

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Jeszcze może dodam do 

zapytań Pani radnej Szymczak, że to miała być inwestycja, rozbiórka starej remizy 

OSP. Mogę poinformować, że wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska prowadzi prace nad budżetem, dzisiaj rano z Paniami kierownikami 

analizowałem założenia, które ten wydział złoży do budżetu i my byśmy chcieli 

zakwalifikować pewną, po prostu pulę pieniędzy chcemy przeznaczyć na rozbiórki 

budynków gminnych, to by dotyczyło tam, Ratusza nie, nie, Ratusza nie, powiedzmy 

Osieka i też bierzemy pod uwagę remizę w Samociążku, to nie byłaby inwestycja to 



41 
 

byłby zakup usług, bo tak naprawdę nie powstaje, to nie jest inwestycja, bo środek 

trwały żaden nie powstaje tylko znika. Koty, tak, może kolega.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Jeszcze Pan Burmistrz 

Kazimierski.  

 

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Tak, dziękuję bardzo. Tutaj 

jeszcze zapytania od radnego Mitery odnośnie kotów. Co do budek, zgodnie z 

uchwalonym programem zostały zakupione za kwotę 2.000,00 zł, tak jak zakładał 

program, było to 6 budek, 3 dwustanowiskowe, 3 czterostanowiskowe, ostatnio 

budka została tak naprawdę oddana, że tak powiem, przekazana 2 tygodnie temu 

więc na bieżąco te potrzeby, które są nam zgłaszane są zaspokajane. Co do 

sterylizacji kotów wolnożyjących, mamy jeszcze w budżecie kwotę 4.000,00 zł, z tym 

że no nie są przekazywane koty do sterylizacji, gdyż te Panie, no mają za złe, że jest 

to realizowane przez "Czaplę", tak, przez tę firmę, nie lubią tej firmie i w związku z 

tym tych kotów nie przekazują, z kolei Czapla wygrała przetarg na wykonywanie tej 

usługi dla Gminy Koronowo. Więc tak naprawdę biegamy tak trochę w koło w tym 

temacie, no my nie możemy tego przekazać gdzie indziej, a zainteresowane osoby 

zasłaniają się tym, że nie chcą, żeby wykonywała to "Czapla". No ja myślę, że Panie 

mogą z "Czaplą" rozmawiać w każdej chwili. Ja myślę, że tutaj jest jak najbardziej 

profesjonalny zakład weterynarii, który to jak najbardziej wykonuje, więc ja na 

przykład nie bardzo zrozumiem tutaj tego, tej niechęci do takiej czy do innej firmy.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dobrze, Dziękuję. Pani radna 

Mirosława Holka, to w sprawie odpowiedzi? Proszę bardzo.  

 

Radna Pani Mirosława Holka - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja bym 

chciała się dowiedzieć właśnie, Pani radna Mojzesowicz złożyła wniosek o 

rozbudowę boiska do piłki nożnej we Wtelnie, ja chciałam się zapytać czy coś się 

zmieniło w Wieloletniej Prognozie Finansowej, ponieważ jest ujęte "budowa boiska 

do piłki nożnej wraz z zapleczem przy Zespole Szkół we Wtelnie program projekt lub 

zadanie pozostałe" i jest 918.000,00 zł przeznaczonych na ten cel, czy coś się 

zmieniło, coś nie tak, czy nie zauważyłam czegoś, czy te pieniążki, faktycznie 

918.000,00 zł są nadal w WPF-ie?  
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dobrze, proszę Pan Burmistrz 

Patryk Mikołajewski.  

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Myślę, że nie ma tu żadnej 

rozbieżności ani braku zrozumienia, pieniądz w WPF-ie jest to Wieloletnia Prognoza 

Finansowa, a żeby stał się fizyczny i realny, to pewnie chodzi o zapewnienie tych 

pieniędzy w budżecie inwestycyjnym na przyszły rok, tak to odbieram, tak to 

rozumiem. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Czy w zakresie 

odpowiedzi to Panowie Burmistrzowie wyczerpali?  

 

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Dodam tylko, nawiązując 

do słów Pana Burmistrza, że jeżeli dane zadanie inwestycyjne czy też innego 

rodzaju, jest w WPF-ie na dzisiaj wpisane, to znaczy dla Pani Skarbnik i dla Pana 

Burmistrza, że konstruując budżet już na rok przyszły, no muszą to po prostu 

wpisać, to jest jasne, tak myślę?  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dobrze. Tak, proszę bardzo.  

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Tylko tutaj dopowiadając. 

Znalazło się to w WPF-ie tak szybko ze względu na to, że otrzymaliśmy dotację 

400.000,00 zł i żeby tą dotację skonsumować, w brzydki sposób powiem, to 

musieliśmy wpisać do WPF-u aby znalazło się w przyszłorocznym budżecie. 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Czy w tym punkcie 

jeszcze jakieś komentarze? Proszę bardzo Panie Burmistrzu.  

 

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Nawiązując do interpelacji 

złożonych przez Pana radnego Wojciecha Orlińskiego, to oczywiście, przekażemy je 

do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, bo to jest właściwa jednostka do 

ich rozpatrzenia, opiszemy szczegółowo, bardzo szczegółowo sytuację tylko, że 
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trzeba mieć, chociażby co do oświetlenia na Lucim krzyżówka, trzeba mieć 

świadomość jednego, iż skrzyżowanie Drogi Krajowej 25 z drogą powiatową, to jest 

obszar niezabudowany, nie ma tam budynków w pobliżu żadnych i konsekwencje 

tego są dwie: pierwsza, oświetlenie w takim przypadku musi być wyłącznie 

inwestycją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i ona też płaci za eksploatację 

takiego oświetlenia, to jest wyjątek od zasady i druga konsekwencja, mi to tak łatwo 

jest kodeks drogowy cytować, poza obszarem zabudowanym pieszy po zmroku ma 

obowiązek po prostu używania odzieży z elementami odblaskowymi. Powinien być 

widoczny. Przekażemy w każdym razie temat do Generalnej Dyrekcji.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Znaczy, Panie Burmistrzu, to się 

wszystko zgadza, natomiast nawet gdyby, ja rozumiem te trudności związane z 

jeszcze raz powtarzam, z doprowadzeniem linii energetycznej. Ale tam nawet 

porządnego oświetlenia solarnego nie ma, na takim przejściu, to jeszcze raz 

powtarzam to swoje określenie, jest to niepoważne. Dziękuję. Tak? Proszę bardzo, 

Pan Wojciech Orliński, ale tutaj to niestety trzeba będzie do mikrofonu znowu.  

 

Radny Pan Wojciech Orliński - Sprawa jest oczywiście jasna i jak ktoś mi w XXI 

wieku mówi, że nie można od najbliższego, bo jest rozdział, tam są z jednej i z 

drugiej strony budynki, opowiada mi o jakiś kilkaset metrach i kłopotach, to zawsze 

mówię, bo jako prawnik to pewnie ma ćwierć etatu w GDDKiA. Nie mam innego 

uzasadnienia dla wypowiedzi, natomiast Panie Piotrze, w głuchy telefon to ja się nie 

będę bawił wszyscy wiemy o co chodzi, tylko ja się pytam dlaczego nie ma drugiego 

skoro czerwiec, mamy przetarg na budowę drogi, na inne rzeczy, na budowę szaletu 

publicznego w Koronowie, którego nie ma, to dlaczego mamy przyznaną dotację, 

którą Pan Burmistrz musi zrealizować wykonując uchwały Rady Miejskiej, a tego nie 

zrobił w tym momencie, to dlaczego nie można było drugi kiedy Wtelno się zgłosiło, 

że będzie organizowało i było wszystko jasne. Natomiast prowadzący tę sprawę 

mówił, że nie ma decyzji. Ja nie będę tego dalej drążył i myślę, że nie powinniśmy, 

bo to jest publiczne, ten raczej filmowane i nie będziemy się ośmieszać. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję.  
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Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Ja tylko dementuję, że coś 

sobie w "GDDKiA" dorabiam.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dobrze dziękuję, dziękuję 

Panowie Burmistrzowie. Czy jeszcze merytorycznie do poszczególnych zgłoszonych 

pytań, wniosków, informacji, czy jeszcze Panowie chcielibyście się odnieść? Nie ma. 

Dziękuję bardzo, aha, jeszcze ad vocem pewnie Pan radny Stanisław Gliszczyński.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Ja miałbym prośbę aby Pan Burmistrz 

powiedział, powiedzmy, z kim z pracowników rozmawiał, żeby wymienił. Druga 

informacja, to też o to chciałem zapytać, ponieważ ja 2 tygodnie temu otrzymałem 

informację, że członków orkiestry, którzy chodzą na zajęcia jest szóstka i piątka, nie 

dodajemy tylko w poszczególnych miesiącach, w informacji Pani Dyrektor złożona 

była informacja, że to są siedmioro, a Pan Burmistrz powiedział, że 20 osób, więc te 

delikatne rozbieżności, to coś tutaj chyba nie pasuje.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Tak? Pan Burmistrz 

Piotr Kazimierski.  

 

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Jak najbardziej, ta 

rozbieżność jest taka duża z racji tego, że mamy wybranego nowego kapelmistrza o 

czym właśnie Panu mówiłem, były targi w Synagodze, o czym też panu mówiłem, jak 

na pewno, Centrum Kultury Synagoga przepraszam, jak nie wiem czy Pan radny 

również wie, ale nowy kapelmistrz pofatygował się, objechał wszystkie szkoły w 

naszej gminie, podstawowe, organizując nabór z tak naprawdę bardzo, z mojej 

opinii, z bardzo dużym sukcesem. Bo na chwilę obecną na każdą próbę przychodzi 

ponad 20 dzieci. Tak jak mówiłem bardzo serdecznie zapraszam, jest też, próba 

będzie w najbliższy czwartek, może Pan radny się pofatygować, podejść, zobaczyć. 

Orkiestra jak najbardziej żyje i funkcjonuje z czego my się bardzo cieszymy, a 

rozbieżność wynika z racji tego, że pytanie Pan złożył w sierpniu, bodajże na sesji 

sierpniowej, a mamy wrzesień więc szkoły się otworzyły, został przeprowadzony 

nabór i jest on jak najbardziej skuteczny i efektywny, liczymy i zachęcam tutaj ja 

również z tego miejsca, jak najbardziej dzieci z terenu naszej gminy, które są 
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zainteresowane uczestniczeniem w nauce gry na instrumentach czy też w graniu w 

naszej orkiestry, bardzo serdecznie zapraszamy do M-GOKu do zapoznania się z 

Panem kapelmistrzem z instruktorami aby jak najbardziej, jak najwięcej dzieci mogło 

również z tej formy i z tej opcji kulturalnej korzystać na terenie naszej gminy. 

Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Jeszcze Pan radny 

Stanisław Gliszczyński. Sekundę.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Szanowni Państwo. Nie wiem jak tutaj mój przedmówca, ale ja raczej matematykę 

lekcje próbowałem nie opuszczać i dla mnie jest bardzo proste wyliczenie, tak, bo ja 

pytałem o pewien okres i w tym samym okresie mam rozbieżne informacje podane, 

ja nie pytałem teraz, a w dzisiejszym sprawozdaniu Pani Dyrektor przestawiła, że 

jest siedmioro, wczoraj uczestniczyło w zajęciach z czwórką instruktorów, czyli z 

trójką instruktorów i czwartym Panem kapelmistrzem uczestniczyło dwanaścioro 

dzieci, wczoraj, nie 20, czy ponad 20, czy minimalnie mniej jak 20. Natomiast ja 

trzymam kciuki, żeby to się wszystko udało, nie mówię tego z sarkazmem, z 

czymkolwiek, tylko podaję Państwu informację, którą ja otrzymałem dwa tygodnie 

temu, dotyczyła tego samego okresu i dzisiaj otrzymujemy informacje i jest za ten 

sam okres zupełnie inna rozbieżność. Dlatego nie wynika ona z aktualnych ilości 

tylko wynika ona z tego, że od stycznia do czerwca mamy rozbieżne informacje czyli 

w tabelkach mamy inne dane i bardzo bym prosił, żeby to.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Pan Burmistrz Patryk 

Mikołajewski.  

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski - Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo, Panie Radny. Myślę, że rozbieżność nie polega na matematyce ani braku 

zdolności pojmowania liczb tylko chodzi o to, że nie mówimy o konkretnych próbach i 

ilościach na konkretnej próbie, a o całości dzieci zadeklarowanych i chodzących do 

orkiestry myślę, że stąd polega ten, nawet nie błąd. Co zaś chodzi o to ilu, z jakimi 

pracownikami, może mam podać personalia, dobrze Pan wie, albo powinien 

wiedzieć, nie mogę tego zrobić. Dziękuję.  



46 
 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Dziękuję. Czy Panowie 

Burmistrzowie merytorycznie mają jeszcze jakiejkolwiek odpowiedzi by chcieli 

udzielić? Nie? Dziękuję.  

 

28. Zamknięcie obrad XLVI sesji. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - W związku z wyczerpaniem 

porządku obrad zamykam obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. Dziękuję 

Państwu.  

 

Sesja trwała od godz. 12:32 do godz. 15:37. 

Koronowo, 13 października 2021 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie 

/-/ Bogusław Guziński 

Protokołowała           

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady 

 


